全港中學生
「社創。社區4.0」比賽
“Social Innovation．Community 4.0” Competition

授權視像資料同意書


    本人_________________授權香港社會服務聯會（下稱社聯）及其授權代表以任何形式或媒體使用全部或部分本人在社聯舉辦之「社創。社區4.0」比賽中被拍攝或由本人提供的視像資料--包括圖片、影片、文字、相片、圖像或音訊，並予以適當剪裁、改變或修改，作為推廣比賽及社聯之用，包括將視像資料載入社聯宣傳媒介內 (包括但並不限於：刊物、網頁、宣傳品、社交媒體)，並結合在內部宣傳及年度報告中。我同意不會因此同意書所提及有關的准許而向任何人提出任何形式的索償。

    本人同意就所有是次拍攝之影片、影像及記錄而言, 社聯有絕對的使用權。

    下列簽署表示本人已詳細檢閱本同意書，知悉將資料公開之目的，並明白本人有權對有關個人資料作出查閱或修正。本人的個人資料只可基於上述用途而公開。

[bookmark: _GoBack]    本人明白除了社聯和本人簽署外，不得終止此同意書，而已公開的個人資料將不得追究。


簽署：_______________________       
     
日期：_______________________




Photo Consent Form 
                       
I ________________ now authorize the Hong Kong Council Social Service(HKCSS) and its authorized representatives to use in whole or in part, in any form of nature and media, including images, photographs, videos and taken of me or provided by me during “Social Innovation．Community 4.0” Competition held by the HKCSS, and grant the permission of editing them, for incorporation into HKCSS’s communications, for the purposes of sharing and publicizing the Competition on HKCSS’s hosted, owned and/or operated media (including, without limitation, websites, including, publication, websites, propaganda material and social media platforms, and incorporating into HKCSS’s internal communications and annual reports. I agree not to assert any claim of any nature whatsoever against anyone relating to the exercise of the permissions granted in this Consent.

I acknowledge that HKCSS has the absolute use of right to the images and videos that taken of me or provided by me during the activities held by HKCSS.

The signature below represents that I have clearly read this Consent and understand the purposes of making the information public. I have the right to consult or edit the personal information provided in the Consent. My personal information can only be publicized with the purposes mentioned above. 

This Consent shall not expire and cannot be changed or terminated except in writing signed by HKCSS and me; the publicized information will not be pursued.


Signature: _____________________

Date: _________________________






